
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 145/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 16 septembrie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, reprezentanții 
satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni și Vaszi 
Etelka - sat Chilieni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Gheorghe Ion, Kolcza István, 
Kondor Ágota, Székely Kincső. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 1033/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt Toth-
Birtan Csaba și se pare că eu trebuie să preiau conducerea ședinței. (lb.r.): Vă rog să aveți 
câteva secunde de răbdare și începem. Bună ziua! În primul rând aș dori să fac prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 „În primul rând aș supune la vot alegerea președintelui de ședință, subsemnatul. 
Sunteți de acord să conduc ședința din 16.09? Supun la vot proiectul de hotărâre privind 
alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului local al municipiului Sfântu Gheorghe 
pentru data 16.09.2020.  

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m): „Da, sunt de 

acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.”  



 

 

Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m): „Și eu sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier nu votează (Toth-Birtan Csaba), 
HOTĂRÂREA NR. 265/2020. 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Mulțumim 
frumos. (lb.r): S-a votat președintele de ședință. Pe Ordinea de zi avem 8 proiecte. Sunt 
propuneri pentru completarea Ordinii de zi?” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Bună ziua, sunt Antal 
Árpád. (lb.r.): Aș avea patru propuneri la Diverse. Un proiect D1: privind aprobarea 
acordării unui ajutor de minimis pentru stimularea investițiilor în cadrul IMM-urilor din 
Municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna, afectate de epidemia COVID 19. Un punct 
D2, care se referă la aprobarea acordării unui ajutor de minimis pentru stimularea 
investițiilor în cadrul IMM-urilor instalate în parcul industrial cartierul Câmpul Frumos, 
Municipiul Sfântu Gheorghe. Un punct D3: privind aprobarea finanţării activității Clubului 
Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe. Și un punct D4: privind alocarea unei sume din bugetul 
local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea activităților sportive ale Asociației 
Club Sportiv SEPSI OSK. Totodată v-aș ruga să fiți de acord, ca să discutăm punctul 8, ca 
și prim punct, deci să ducem punctul 8 de pe Ordinea de zi pe locul 1. Și să discutăm 
înainte de aprobarea rectificării bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
(lb.m/lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Vă 
mulțumim dl. primar. (lb.r.): Înainte să trec la votarea punctelor propuse pe Ordinea de zi, 
supun votului dumneavoastră procesele verbale ale ședințelor anterioare. Procesul verbal al 
ședinței ordinare din data de 30 iulie, al ședinței extraordinare din 3 august, și al ședinței 
extraordinare din 11 august. Aș dori să supun votului, ca aceste voturi atât pentru procesele 
verbale ale ședințelor anterioare, cât și pentru proiectelor de hotărâri, să se facă pentru 
procesele verbale, acum împreună pentru cele trei ședințe, respectiv pentru proiectele de 
hotărâri la sfârșit, împreună pentru toate cele 8, respectiv cele care au fost propuse la 
Diverse, dacă se votează. Vă rog să votați, dacă acceptați această procedură de vot.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „De acord, da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): ”Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Sunt de acord și eu.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb. r): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord, da.”  

 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Sunt și eu de 
acord cu propunerea.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, procedura de vot. 
 „Vă rog să votați procesele verbale ale ședințelor din 30 iulie, din 3 august și din 11 
august. Puteți să vă referiți la procesul verbal nr. 1, nr. 2 și nr. 3. Vă rog să votați în 



 

 

ordine.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r.): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r): ”1, 2, 3 de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord cu toate 

cele trei.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb. r): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord cu 1, 2, 3.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): ): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m: ): „1-da, 2-da, 3-da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m): „Sunt de acord cu toate cele trei 

procese verbale.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu toate cele 

trei procese verbale.”  
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Și eu de acord cu 
toate cele trei procese verbale.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Debreczeni László), 
procesele verbale din data de 30 iulie, 3 august și 11 august.” 
 „În primul rând aș supune la vot proiectele propuse la Diverse, deci cele patru 
proiecte propuse pentru Diverse. Vă rog să votați, dacă sunteți de acord.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „D1 - DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA.” 

Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r.): „D1 - DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA 
pentru Ordinea de zi.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „D1 - DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m): „D1 - DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „D1 - DA, D2-DA, D3-
DA, D4-DA.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „D1 - DA, D2-DA, D3-DA, 
D4-DA.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r): „D1, D2, D3, D4, cu toate sunt de 
acord.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord cu D1, D2, 
D3 și D4.” 

Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „D1 - DA, D2-DA, D3-
DA, D4-DA.” 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb. r): „D1 - DA, D2-
DA, D3-DA, D4-DA.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord cu D1, D2, D3 și D4.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „De acord cu D1, D2, D3 și 

D4.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r): „De acord cu D1, D2, D3 și D4.” 



 

 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r/lb.m): „De acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3 și D4.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „D1 - DA, D2-DA, D3-DA, 
D4-DA.” 

Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt și eu de 
acord cu cu introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, introducerea punctelor D1, D2, D3 
și D4.” 
 „Supun la vot Ordinea de zi în întregime, cu completările… Pardon! A fost o 
solicitare din partea d-lui primar, ca punctul 8 să fie primul punct al Ordinii de zi, deci să 
se discutat înainte de discutarea modificării bugetului. Vă rog să votați, dacă sunteți de 
acord.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m):„Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb. r): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Și eu sunt de acord, 

dar vă aud foarte slab.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da, și eu sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.”  

 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Sunt și eu de 
acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (József Álmos), ca 
punctul 8 să fie primul discutat.” 
 „Supun la vot Ordinea de zi în întregime, cu modificările și completările propuse. 
Vă rog să votați.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m./lb.r.): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m/lb.r): „Da, sunt de 

acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb. r): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Da.”  



 

 

 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Sunt și eu de 
acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime.” 
 „Sunt înscrieri la Diverse?” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Aș dori să mă înscriu la diverse. O 
întrebare doar.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Da, am notat. Alte 
înscrieri? Mai sunt înscrieri? Se pare că nu, atunci am notat la diverse pe d-na Pârvan 
Rodica. Înainte să intrăm în Ordinea de zi, vă prezint propoziția oficială: potrivit art. 228 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Eu fac mențiune, că nu voi participa la 
dezbatere și la vot de la Ordinea de zi nr. 1 și 8. Dacă sunt și alte mențiuni.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Nu voi participa la 
dezbatere și la vot la proiectul 1, 2 și D1.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.r): „Nu particip la deliberare și la 
vot la proiectul de hotărâre nr. 2.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumesc. Am 
notat. Sunt alte cazuri de neparticipare? Dacă nu sunt, atunci începem să discutăm 
proiectele de hotărâri.” 
 PUNCTUL VIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe şi Asociația “Patrimoniul Telecomunicațiilor din Ținutul 
Secuiesc”- Székelyföldi Hírközlési Örökség Egyesület, în vederea asigurării expunerii 
colecției private de istorie a telecomunicațiilor. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Mulțumesc. Rugămintea 
mea este, ca să ne auzim, să apăsați tasta 0, pentru a opri microfoanele, ca să ne auzim mai 
bine. Vă mulțumesc. (lb.r.): Prin acest proiect de hotărâre dorim realizarea unui contract de 
asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe și Asociația “Patrimoniul Telecomunicațiilor 
din Ținutul Secuiesc”- Székelyföldi Hírközlési Örökség Egyesület. Obligația Municipiului 
Sfântu Gheorghe se referă la faptul că vom asigura un spațiu cu o suprafață de 81,15 mp, 
situat în str. Kriza János nr. 4 și vom cofinanța activitatea acestui centru, pentru anii 2020, 
2021 și 2022 suma totală este de 235.400 de lei, din care Municipiul Sfântu Gheorghe va 
suporta suma de 202.400 de lei, așa cum apare în anexa la contract. (lb.m/lb.r.): Vă 
mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumim pentru 
prezentare. Dacă aveți întrebări, mențiuni la acest proiect al Ordinii de zi. Dacă nu, vă 
informez, că proiectul a fost aprobat în comisiile nr. I și V, cu 5 voturi pentru, respectiv dl. 
Cochior Andrei a votat împotrivă, și la comisia nr. V Toth-Birtan Csaba nu a participat la 
vot. După cum am votat proiectele se vor vota la sfârșit, împreună. Deci trecem la 
următorul proiect.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier votează împotrivă (Cochior Andrei), 1 
consilier nu participă la deliberare și la vot (Toth-Birtan Csaba) HOTĂRÂREA NR. 
266/2020. 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 



 

 

 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Mulțumesc. (lb.r.): 
Bugetul general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020 va fi modificat cu suma de 
11.455.000 de lei. Cu această rectificare ajungem, ca până la sfârșitul anului să estimăm, ca 
și total venituri suma de 175.997.000 de lei. În ceea ce privește destinația acestor sume, așa 
cum apare în raportul de specialitate, dorim să punem 2.000.000 de lei în fondul de 
rezervă, care este la dispoziția autorizații locale, având în vedere situația epidemiologică în 
care ne aflăm, cred că este foarte important să avem o sumă pusă deoparte, pentru ca în 
cazul în care avem cheltuieli urgente, sau neprevăzute în perioada următoare, să avem 
sume suficiente de unde putem rezolva acele eventuale probleme care se vor ivi. Pentru 
instituțiile de învățământ din Municipiul Sfântu Gheorghe alocăm încă 470.310 lei, în 
majoritatea cazurilor vorbim despre achiziționarea unor camere web de către instituții, asta 
pentru a putea desfășura învățământul online, în cazul în care va fi nevoie. La cofinanțarea 
programelor sportive alocăm suma de 1,800.000 de lei. 238.000 de lei pentru aducerea și 
menținerea în parametrii a sistemului de iluminat în zona trecerilor de pietoni. 524.000 de 
lei pentru decorațiuni pentru sărbătorile de iarnă. 67.400 de lei pe baza contractului de 
asociere încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe și Asociația “Patrimoniul 
Telecomunicațiilor din Ținutul Secuiesc”, votat anterior. Sunt câteva modificări în funcție 
de valoarea unor licitații, se scad anumite sume, dacă valoarea contractată este mai mică 
decât suma aprobată în buget. Pentru amenajarea terenului din Piața Libertății alocăm 
suma de 1.047.000 de lei. Pentru modernizarea străzii Vasile Goldiș 700.000 de lei, pentru 
modernizarea străzii Crângului 1.703.390. 2.000.000 de lei pentru plata serviciilor de 
salubrizare. 800.000 de lei pentru întreținerea drumurilor și trotuarelor, și sunt un număr 
foarte mare de documentații, studii de fezabilitate, documentații de avizare, respectiv 
proiecte tehnice pentru care se alocă sume prin această propunere, prin acest proiect de 
hotărâre. (lb.m/lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumim pentru 
prezentare. Dacă aveți observații, mențiuni, întrebări? Dacă nu, vă informez că în comisia 
nr. I a fost avizat favorabil proiectul de hotărâre cu 5 voturi pentru, d-na viceprimar 
Sztakics Éva a declarat că nu votează. Respectiv în comisia nr. V cu 6 voturi pentru, Toth-
Birtan Csaba a declarat că nu votează la acest proiect de hotărâre. Trecem la proiectul de 
hotărâre nr. 2.  
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri nu participă la deliberare și la vot 
(Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba), HOTĂRÂREA NR. 267/2020. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume din bugetul local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea 
programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Sepsi - SIC ”Participarea ACS Sepsi Sic 
în competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte și handbal, 
sezon competițional 2020-2021, juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și 
competiții sportive.” Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Vă mulțumesc. (lb.r): În 
titlul proiectului sunt aproape toate informațiile relevante. Suma care se aprobă este de 
3.030.600 de lei, din care 1.440.820 de lei pentru anul 2020, și 1.589.780 de lei pentru anul 
2021. Aceste sume sunt defalcate pe categorii de cheltuieli în anexa nr. 1 la prezenta 
hotărâre, și totodată prin acest proiect de hotărâre aprobăm și proiectul contractului de 
finanțare secvențial, ce se va încheia între Județul Covasna prin Consiliul Județean 
Covasna, Municipiul Sfântu Gheorghe, prin Consiliul Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, și Asociația Clubul Sportiv Sepsi - SIC, atât pentru anul 2020, cât și pentru anul 
2021, așa cum este prezentat în anexa nr. 2 din acest proiect de hotărâre. (lb.m/lb.r.): Vă 



 

 

mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumim pentru 
prezentare. Întrebări, observații dacă aveți? Dacă nu sunt, vă informez că în comisia nr. I a 
fost avizat favorabil cu 5 voturi pentru, d-na viceprimar Sztakics Éva a declarat că nu 
votează. Comisia nr. V cu 6 voturi pentru, dl. Ambrus Zsombor a menționat că nu participă 
la deliberare și la vot, respectiv comisia nr. VI a acordat aviz favorabil cu patru voturi 
pentru. Trecem la proiectul de hotărâre nr. 3.  
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri nu participă la deliberare și la vot 
(Ambrus Zsombor, Sztakics Éva-Judit) HOTĂRÂREA NR. 268/2020. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
reglementării situaţiei juridice al imobilului înscris în CF nr. 37576 Sfântu Gheorghe, situat 
în satul Chilieni, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este vorba de 
intabularea în proprietatea privată, cu drept de administrare a suprafeței de 28.974 mp, în 
baza Legii 18. Au fost în proprietatea statului și în admisitrarea Municipiului Sfântu 
Gheorghe, și se situează în intravilan, deci putem să trecem la întabulare, respectiv pentru 
o suprafață de 7794 mp se propune prima înscriere în sistemul integrat de cadastru. 
Menționez că acest teren, cel de 7794 mp este sediul SGA, deci a Gospodărirea Apelor, 
parcul de utilaje defapt al Gospodărirea Apelor din Județul Covasna, numai că situația 
juridică până acum nu a fost reglementată. Avem în intenție să acordăm printr-un titlu de 
folosință acest teren Gospodăririi Apelor din Județul Covasna, în continuare, ca prima fază 
propunem să aprobați acest proiect de hotărâre. Dacă aveți întrebări sau intervenții? Dacă 
nu, vă informez, că comisia nr. I a acordat aviz favorabil, dl. Cochior Andrei s-a abținut. 
Comisia nr. II a acordat aciz favorabil, respectiv comisia nr. V a acordat avizul favorabil, 
dl. Cochior Andrei s-a abținut. Mulțumesc. Trecem la punctul 4.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier se abține (Cochior Andrei), 
HOTĂRÂREA NR. 269/2020. 
 PUNCTUL IV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre aprobarea dezlipirii unui 
teren situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, str.Victor Babeș. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Vă mulțumesc. (lb.r): 
Dorim dezlipirea unui teren, care are în acest moment o suprafață de 176 de mp, pe două 
loturi: lotul nr. 1 va avea o suprafață de 12 mp, iar lotul nr. 2 o suprafaţă de 164 mp. Pe 
lotul de 12 mp dorim să amplasăm o stație de monitorizare a calității aerului, tip fond 
urban. Aceatsă stație va face parte din cadrul rețelei naționale de monitorizare a calității 
aerului, și vom realiza această investiție în colaborare cu ministerul mediului, apelor și 
pădurilor. (lb.m/lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumim pentru 
prezentare. Dacă aveți întrebări, observații? Dacă nu, vă informez că comisiile nr. I, II și V 
au acordat avizul favorabil, fără mențiuni. Trecem la proiectul de hotărâre nr. 5.  
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 270/2020. 
 PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării şi completării Contractului de delegare nr. 77628/2019 a gestiunii serviciului de 
transport public local de persoane prin curse regulate în Municipiul Sfântu Gheorghe, 
încheiat cu MULTI-TRANS SA Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este necesar de 
aprobat acest proiect de hotărâre, de fapt aprobarea unui act adițional la Contractul de 



 

 

gestiune a serviciului de transport public, întrucât prin modificarea Legii educației 
națională nr. 1/2011, prin Ordonanța de Urgență nr. 79/2020, elevii din învățământul 
preuniversitar beneficiează de gratuitate 100%, ceea ce modifică condițiile actului 
adițional, respectiv prin Hotărârea de Guvern nr. 435/2020 s-a aprobat o procedură de 
decontare a cheltuielilor cu transportul elevilor, și acest lucru modifică contractul încheiat 
cu Multi-Trans, respectiv anexele acestuia. Aveți întrebări, sau observații? Dacă nu aveți, 
atunci vă informez că proiectul de hotărâre are avizul favorabil al comisiilor nr. 1 și 5, fără 
mențiuni. Putem să trecem la proiectul de hotărâre nr. 6.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 271/2020. 
 PUNCTUL VI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „AQUACOV”. Prezintă: Antal Árpád-András, 
primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Vă mulțumesc. (lb.r): 
Acordăm mandat special dlui viceprimar Toth-Birtan Csaba, ca în calitate de reprezentant 
al municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală al Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară „AQUACOV”, să exercite dreptul de vot după cum urmează:  

1) să voteze pentru aprobarea aderării comunelor Belin, Bixad, Boroșneu Mare, 
Cernat, Comandău, Estelnic, Lemnia, Micfalău și Poian la Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară ”AQUACOV”; 

2) să voteze pentru aprobarea proiectului Actului adițional nr. 9 la Statutul 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”AQUACOV”, așa cum este prezentat în anexa 
nr. 1 la prezenta hotărâre și 

3) să voteze pentru aprobarea Actului constitutiv actualizat și Statutul actualizat, 
conform anexelor nr. 2 și 3 la prezenta hotărâre. (lb.m/lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumesc pentru 
prezentare. Dacă aveți întrebări, observații? Dacă nu, vă informez că proiectul are avizul 
favorabil al comisiilor nr. I și V, fără mențiuni. Putem să trecem la proiectul nr. 5.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 272/2020. 
 PUNCTUL VII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării şi completării Regulamentului de atribuire a locurilor de parcare în parcările 
rezidențiale amenajate pe raza municipiului Sfântu Gheorghe, aprobat prin HCL nr. 
16/2017. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Acest proiect de 
hotărâre are mai multe modificări la regulament al parcărilor, dar cel mai important dintre 
acestea se referă la locurile care au rămas libere pe amplasamentele în care s-au licitat 
locuri de parcare, deci nu s-au ocupat în urma acestor licitații, și a fost o licitație destul de 
greoaie, prin care ulterior aceste locuri puteau să fie ocupate. trebuia așteptat să fie trei 
cereri pentru a organiza o licitație, deci a fost destul de greu, și am avut nenumerate de 
soilicitări de la locuitori, să schimbăm acest regulament. Au fost mai multe metode luate în 
discuție, s-a și modificat proiectul în urma unei proceduri de dezbatere publică, și până la 
urmă, modalitatea care s-a aprobat este, ca aceste locuri care sunt libere, să fie atribuite în 
perioada de după licitații prin trei termene anuale, deci de fapt trimestrial este un termen, și 
ori dacă pentru locurile acestea sunt depuse mai multe cereri atunci la trecerea acestui 
termen se organizează o licitație publică. Dacă nu aceste locuri de parcare se pot atribui în 
mod direct solicitanților. Mai sunt și alte propuneri de modificare, de ordin tehnic, de 
exemplu: se introduce în regulament gratuitatea pentru familiile, care sunt posesori de card 
de familie numeroasă și se fac niște precizări la organizarea licitațiilor și la ocuparea 



 

 

acestor locuri. Nu m-aș referi la toate fiindcă că sunt destul de multe modificări, dar nu 
sunt toate importante, dar dacă aveți întrebări, observații atunci să le discutăm. Dacă nu 
sunt atunci vă informez că proiectul are avizul favorabil al comisiilor nr. I și nr. V. Putem 
să trecem la următorul punct de pe Ordinea de zi.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 273/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui ajutor de minimis pentru stimularea investițiilor în cadrul IMM-urilor din Municipiul 
Sfântu Gheorghe, județul Covasna, afectate de epidemia COVID 19. Un punct D2, care se 
referă la aprobarea acordării unui ajutor de minimis pentru stimularea investițiilor în cadrul 
IMM-urilor instalate în parcul industrial cartierul Câmpul Frumos, Municipiul Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Vă mulțumesc. (lb.r): 
Am inclus pe Ordinea de zi aceste două proiecte D1 și D2, având în vedere faptul că la 
începutul săptămânii am primit avizul favorabil de la Consiliul Concurenței pentru cele 
două inițiative. În ceea ce privește punctul D1, scopul acestui proiect este să sprijinim 
activitatea acelor IMM-uri din oraș, care au fost afectate de criza COVID19. Alocarea 
bugetară este de 10 milioane de lei. Pot beneficia de acest ajutor de minimis acele IMM-
uri, ale căror cifră de afaceri și profit a înregistrat o scădere de minimum 15 % în primul 
semestru al anului 2020 era forsat la primul semestru al anului 2019. Pot primi finanțare 
hoteluri și pensiuni până la suma de 15.000 de euro, restaurante și baruri până la suma de 
10.000 de euro, iar celelalte IMM-uri până la suma de 50.000 de euro. Aportul propriu al 
celor care primesc acest ajutor trebuie să fie minim egală cu valoarea finanțării. Finanțarea 
este ulterioară. Se pot deconta doar sume achitate prealabil de către intreprinzător. Nu este 
retroactiv, deci se pot deconta doar investiții care se realizează după semnarea contractului 
de finanțare. Administrarea schemei de finanțare se va realiza în parteneriat cu Camera de 
Comerț și Industrie Covasna, și vreau să mulțumesc și pentru această cale și pentru Camera 
de Comerț și Industrie Covasna, în primul rând dlui președinte Édler, respectiv dlui 
președinte al comisiei economice, împreună cu care a conceput acest proiect, această 
schemă de minimis. (lb.m/lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumesc pentru 
prezentare. Dacă aveți observații, întrebări? Dacă nu, vă informez că proiectul are avizul 
favorabil al comisiei nr. I, dl. Cochior s-a abținut, d-na viceprimar Sztakics Éva a declarat 
că nu participă la deliberare și la vot, respectiv are avizul favorabil al comisiei nr. V, unde 
dl. Cochior Andrei s-a abținut. Trecem la D2.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier se abține (Cochior Andrei), 1 consilier 
nu participă la deliberare și la vot (Sztakics Éva-Judit), HOTĂRÂREA NR. 274/2020. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui ajutor de minimis pentru stimularea investițiilor în cadrul IMM-urilor instalate în 
parcul industrial cartierul Câmpul Frumos, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Vă mulțumesc. (lb.r): În 
cazul acestui proiect alocarea bugetară este de 5 milioane de lei. Pot beneficia acele IMM-
uri care intenționează să realizeze investiție în parcul industrial din municipiu și 
concesionează teren de construcție în acest scop. Valoarea finanțării este de maxim 50.000 
de euro dacă achizițiile din finanțare nu sunt realizate de la furnizori locali, iar de maxim 
100.000 de mii de euro dacă achizițiile din finanțare sunt realizate exclusiv de la furnizori 
locali. În acest caz aportul propriu este mai mare, deci trebuie să fie de cel puțin 3 ori 
valoarea, sau suma pe care noi o finanțăm, deci intensitatea maximă a finanțării este de 



 

 

25%, și la fel ca în cazul celuilalt program finanțarea este ulterioară și este retroactivă. În 
acest caz solicitările de finanțare sunt, sau pot fi depuse continuu, deci nu va exista un 
deadline pentru a depune aceste cereri. Fiecare cerer va fi analizată de către o comisie. Vă 
mulțumesc mult de tot. (lb.m/lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumesc pentru 
prezentare. Dacă aveți întrebări, sau observații? Dacă nu, atunci vă informez că proiectul 
are avizul favorabil al comisiei nr. I, dl. Cochior s-a abținut, respectiv avizul favorabil al 
comisiei nr. V. Trecem la D3.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri se abțin de la vot (Bálint Iosif, Cochior 
Andrei), HOTĂRÂREA NR. 275/2020. 
 PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării 
activității Clubului Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Vă mulțumesc. (lb.r): 
Clubul Sportiv Şcolar din Municipiul Sfântu Gheorghe a solicitat sprijin din partea 
Consiliului Local pentru a suporta cheltuielile de închiriere a sălii din str. Vânătorilor până 
la sfârșitul anului au nevoie de suma de 50.0050 lei. Această sumă propunem să fie alocată 
pentru Clubul Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe, prin încheierea unui contract de finanțare 
între municipiu și Club Sportiv Şcolar. (lb.m/lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumesc pentru 
prezentare. Dacă aveți observații, întrebări? Dacă nu, precizez, că proiectul de hotărâre are 
avizul favorabil comisiilor nr. I, V și VI. Trecem la ultimul punct al Ordinii de zi, punctul 
D4.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 276/2020. 
 PUNCTUL D4 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind alocarea unei sume 
din bugetul local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea activităților sportive 
ale Asociației Club Sportiv SEPSI OSK. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Vă mulțumesc. (lb.r): 
Noi nu am finanțat Asociația Club Sportiv SEPSI OSK de când echipa noastră joacă în 
primul eșalon. Asta deoarece nu a existat o prevedere legală în acest sens. Însă anul acesta 
prin legea numărul 115/2020 privind aprobarea Ordonanței de urgență a Guvernului nr. 
50/2020 cu privire la rectificarea bugetului de stat pe anul 2020 permite autorităților locale 
limita a 3% din veniturile obținute din impozitul pe venit, să finanțeze și aceste asociații, 
care au echipe în primul eșalon, și de aceea și noi am considerat că ar fi oportun să ajutăm 
echipa noastră, și să alocăm suma de 1,8 milioane de lei pentru finanțarea programului 
sportiv al Asociației Club Sportiv SEPSI OSK. (lb.m/lb.r.): Mulțumesc. (lb.r): Dacă-mi 
permiteți… Aș avea o rugăminte, ca înainte să votați hotărârile, să dăm posibilitatea d-nei 
Pârvan să adreseze întrebarea, pentru că de la ora 15 am o întâlnire cu dl. director de la 
CSM Brașov și să pot răspunde, în cazul în care întrebarea mi se adresează. Vă 
mulțumesc.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Chiar d-lui primar vroiam să 
adresez întrebarea. Având în vedere că ne apropiem de sfârșitul acestui mandat, aș vrea să 
vedem cum vede dânsul, cum se va întâmpla ședința din luna aceasta, sau cum vede 
sfârșitul acestei colaborări. Problemă de organizare.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Mulțumesc d-na Pârvan 
pentru întrebare. Cred că ultima ședință o vom organiza orecum tot online, prin telefon, că 
nu avem acum altă posibilitate, dar m-am gândit ca după aceea să avem o întâlnire într-un 
spațiu mai larg, poate undeva în exterior, unde să avem o discuție, să putem păstra 
distanțarea fizică, dar totuși să ne mai întâlnim și să ne vedem față în față.” 



 

 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Și să facem și o fotografie fără 
mască.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Fără mască, în exterior, cu 
păstrarea distanțării. Deci oricum va fi o fotografie inedită, cu siguranță.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Să facem una cu mască și una fără 
mască. Mulțumim.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r./lb.m): „Și eu vă mulțumesc. 
Multă sănătate vă doresc. Eu o să mă retrag de la ședința de azi.” 
 Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumim și noi. 
Revin la proiectul D4 și vă informez, că are avizul favorabil al comisiilor nr. I, V și VI. 
Propun să trecem la votarea proiectelor de hotărâri.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 277/2020. 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „1–DA, 3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–
DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–
DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-ABȚINERE, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „1–DA, 2-DA, 3–ABȚINERE, 4–
DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–NU, D1- ABȚINERE, D2- ABȚINERE, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–
DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–
DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Proiectele 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 
8-DA, proiectele D1, D2, D3, D4-DA. (lb.m): Sunt de acord cu toate proiectele de 
hotărâri.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r): „Proiectele 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8-DA, 
proiectele diverse D1, D2, D3, D4-DA. (lb.m): Sunt de acord cu proiectele de hotărâri.” 

Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Proiectul de hotărâre 
1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA. (lb.m): Mulțumesc, am fost de acord cu toate.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt aici și eu. Am crezut 
că este deschis microfonul, dar era închis. Pot să votez? Sunt de acord cu 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 
8, de asemenea votez cu DA la D1, D2, D3, D4.” 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb. r): „1–DA, 2-DA, 
3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8-DA, D1-DA, 
D2-DA, D3-DA, D4-DA. Mulțumesc.” 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–
DA, 7–DA, 8–DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–
DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu toate punctele. 
„1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu toate 
proiectele de hotărâri. 1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, D1-DA, 
D2-DA, D3-DA, D4-DA.” 

Domnul președinte de ședință TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „La 1-NU VOTEZ. 



 

 

2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–NU VOTEZ, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA. Am epuizat toate punctele de pe Ordinea de zi, inclusiv Diversele. (lb.m/lb.r): Vă 
mulțumesc pentru participare la ședință. Vă doresc o după amiază plăcută.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 21 octombrie 2020. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                           SECRETAR GENERAL 
          Toth-Birtan Csaba                       Kulcsár Tünde-Ildikó 
 
 


